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Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNT AMENT DE 
SANT VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒR IA EL 27 
DE GENER DE 2011. 
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 01/11 
Caràcter: extraordinari  
Data: 27 de gener de 2011 
Horari: de 20:00 a 20:59 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde (CIU) 
- Sr. Lluís Bisbal i Pujol, Primer Tinent d’Alcalde (PSC) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique,  Segon Tinent d’Alcalde (AXSV) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Juli Martín Moliné, Quart Tinent d’Alcalde (PSC) 
- Sr. Miquel Pujol i Ramon, regidor (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres, regidor (CIU) 
- Sra. Rosalia Oller Boada, regidora (PSC) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. David Pons i Comas, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. Francisco Javier Mas Arenillas, Regidor (PP) 
- Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras, Regidor (ANEM-EPM) 
 
Excusa la seva absència: 
 
- Sra. Fina Navarro Nicolás, Regidora no adscrita (RNA) 
 
Secretari: 
 
- Francesc Ortiz i Amat, el de la Corporació. 
 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
 
 
El senyor President obre la sessió i es procedeix al tractament dels punts 
inclosos a l’ordre del dia. 
 
ÚNIC. APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, DEL PRESSUPOST G ENERAL PER 
A L’EXERCICI 2011 I LA PLANTILLA DE PERSONAL A DATA  1 DE GENER 
DE 2011. 
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El primer en prendre la paraula és el senyor Lluís Bisbal i Pujol, Primer Tinent 
d’Alcalde i Regidor d’Hisenda. Es transcriu a continuació la seva intervenció: 

“El pressupost de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt per a l’exercici 

2011 és de 7.617.758,56 euros. La xifra suposa un decrement d’un 4,13% 

respecte al Pressupost de l’any 2010, i un decrement d’un 15,07% respecte 

al Pressupost de l’any 2007. Un pressupost marcat pel rigor, l’austeritat, i la 

contenció de la despesa no prioritària, la inversió és de 979.714,77 euros, la 

qual cosa suposa un  decrement d’un 20,6% respecte al pressupost del 

2010. L’IPC del any 2010 s’ha situat en el 3%. 

 

L’actual situació de crisi econòmica ha provocat una davallada important 

dels ingressos vinculats a l’activitat immobiliària, el descens de les 

transferències d’altres administracions i la congelació dels impostos i taxes 

al 2011. Un deteriorament del mercat de treball amb un increment 

espectacular dels usuaris del Servei de Benestar Social i del Servei 

d’Ocupació, passant dels 5.500 euros pressupostats al 2007 als 40.000 

euros del pressupost 2011. 

 

DESPESES CORRENTS 
 

Capítol I (Despeses de personal): decrement d’un 3,04%, respecte al 

pressupost inicial de 2010. 

 

No s’ha previst cap increment en el total de les retribucions, tal com preveu 

la Llei de Pressupostos Generals de l’Estat per a 2011, si bé com a 

conseqüència de la prevista aprovació de la Valoració de llocs de treball, en 

la qual aquest Govern i l’anterior porten treballant més de cinc anys, s’ha 

deixat una partida oberta de 50.000 euros per poder fer front als ajustos 

puntuals que siguin necessaris. 

 

Destacar que, fins al moment l’Ajuntament no havia disposat mai d’una 

eina tan indispensable per a establir el quadre retributiu dels treballadors 

municipals, com la valoració de llocs de treball.  

 

Capítol II (Despeses en béns corrents i serveis): increment d’un 6,22 % 

respecte al pressupost inicial de 2010. 
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Capítol III (Despenses financeres): decrement d’un 13,21%, respecte al 

pressupost inicial de 2010. 

 

Es preveu 46.000 euros en concepte d’interessos dels préstecs concertats 

amb les diferents entitats financeres. 

 

Capítol IV (Transferències corrents): decrement d’un 6,33 %, respecte al 

pressupost inicial de 2010. 

 

Capítol IX (Passius financers): 

 

Durant l’any 2010 no s’ha demanat cap crèdit. 

 

Es continuen amortitzant els crèdits demanats. 

 

INGRESSOS CORRENTS 

 

Els ingressos corrents han registrat un decrement d’un 3,05%, respecte al 

pressupost inicial de 2010.  

 

IBI 2009 2.411.100,70 euros  

IBI 2010 2.4230.38,49 euros + 0,50% 

IBI 2011 2.4300.00,00 euros + 0,29% 

 

Congelació dels impostos i taxes del 2011. 

 

Davallada important en els ingressos procedents de taxes de llicències 

d’obres. 

 

INGRESOS DE CAPITAL 

 

Venda finca de Can Delàs: 528.988 euros 

 

RECURSOS PROPIS:  30.406,21 euros, provinents de la diferencia entre 

els ingressos corrents i les depeses corrents, que es gastaran en petites 

inversions. 
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Ajut de Caixa de la Diputació de Barcelona de 150.000 euros i crèdit de 

91.609,56 euros. 

 

DESPESES DE CAPITAL (CAPITOL VI) 

Les inversions inicials del pressupost de 2011 es poden dividir en: 

 

Petites inversions necessàries pel bon funcionament dels serveis que presta 

l’Ajuntament de Sant Vicenç en tots els àmbits: adquisició de mobiliari 

urbà per parcs i platges, adequació i manteniment de centres escolars i 

consultoris mèdics, adquisició de maquinaria. eines, etc. 

 

Urbanització de les parcel·les de can Rams, finançada amb la venda de la 

finca de Can Delàs: 383.192,77 euros. 

 

Remodelació Pont Autopista Camí del Padró: 307.422 euros, finançada 

amb la venta de la finca de Can Delàs i subvenció del PUOSC.” 
 

Tot seguit, pren la paraula el senyor Pere Orts,  regidor d’ESQUERRA,  per 
comentar que, afortunadament, l’Ajuntament des d’uns anys ençà, ha pres 
precaucions que permeten afrontar el futur amb una certa estabilitat 
econòmica,  però  també manifesta que és important la manera com 
s’administra l’economia municipal  i demana informació sobre si existeix algun 
projecte sobre el pont de l’autopista, ja que en aquest tema basarà la seva 
exposició i, en cas afirmatiu, demana saber en què consisteix aquest projecte 
bàsic,  ja que  el seu grup  creu  que aquesta zona de l’autopista implica una 
certa perillositat.  EL Sr. Alcalde li informa que l’esmentat projecte existeix i 
consisteix en col·locar una passera lateral  a banda esquerra, pujant cap al 
nucli històric.  

Seguidament, pren la paraula el senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, 
regidor d’ANEM, per suggerir que, si es fa la passera lateral, seria 
imprescindible també fer la vorera que va des del camí del Padró fins a l’enllaç 
amb la carretera de Sant Vicenç i convindria pressupostar-ho. 

Posteriorment, pren la paraula novament el senyor Pere Orts, per continuar 
amb la seva exposició. Comenta que, compartint el criteri que cal dur a terme 
alguna actuació, el pressupost d’aquest any només es pot permetre una 
inversió. Per tant, es pot procedir amb la passera reestructurant les voreres, i 
amb la urbanització de Can Rams, que ja havia defensat en altres ocasions, En 
cas de dur a terme aquesta passera, la despesa no seria de 300.000 euros si 
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no que podria quedar en uns 80.000 euros, deixant la resta de diners per a 
altres petites inversions que siguin necessàries en el municipi.   

El Sr. Alcalde president informa que el pressupost es basa en un projecte per al 
qual s’ha rebut una subvenció, i que s’ha de dur a terme per no perdre l’ajut 
econòmic concedit. En cas que la despesa realitzada en l’esmentat projecte no 
ascendeixi a la xifra pressupostada, es podrà destinar part d’aquesta subvenció 
en una altra obra que el consistori consideri adient.    

Al seu torn, el senyor Pere Orts suggereix al Sr. Alcalde  que exposi al ple en 
quins projectes té previst invertir la part econòmica restant de l’esmentat 
pressupost, cosa que, com informa el Sr. Alcalde , es decidirà en funció de la 
quantitat econòmica restant després d’haver dut a terme el projecte pel qual 
s’ha rebut la subvenció. 

Per altra part, el senyor Pere Orts manifesta la seva disconformitat en què una 
de les partides que es va suposar que s’hauria d’augmentar perquè l’any 
anterior el pressupost havia quedat curt, era la d’assistència social, la qual s’ha 
deixat exactament igual que en el pressupost anterior. En canvi sí s’ha 
assegurat el que es va pressupostar l’any passat per a la festa major. Al seu 
torn, el senyor Lluís Bisbal deixa constància que s’està esperant quina serà la 
subvenció que la Diputació donarà aquest any per a Benestar social, cosa que 
permetrà que el pressupost s’acosti, efectivament, al que l’any passat s’havia 
pressupostat. Tot i així, manifesta que si finalment resulta que la partida s’ha 
d’incrementar tot i l’ajut econòmic rebut, s’incrementarà. 

Seguidament, tant el senyor Pere Orts com el senyor Miquel Pigem, 
suggereixen que, tractant-se d’un pressupost que reflecteix la previsió de les 
despeses que hi haurà d’haver en cada àrea, s’incrementi ja la partida de 
benestar social, cosa que permetrà donar un seguit d’ajuts que possiblement 
actualment no s’estan donant. Al seu torn, el Sr. Alcalde informa que 
actualment encara no s’ha refusat cap ajuda que hagi estat sol·licitada per un 
santvicentí, i recalca la importància de l’esforç que l’Ajuntament ha anat fent 
des del 2007 fins al 2011per augmentar aquesta partida. Així mateix, també 
deixa palès que no hi ha cap certesa que aquesta subvenció de la Diputació  
arribi aquest any. 

Remarca també que, en el cas de la llei de dependència, que fins ara se 
n’encarregava l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, existeix un acord amb el 
qual possiblement se n’encarregui el Consell Comarcal.  
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Continua novament el senyor Pere Orts, per exposar les dues vessants del 
pressupost: 

-La vessant econòmica, que  és on s’especifica el nivell màxim de despeses 
que es poden contraure i el nivell mínim d’ingressos que es poden obtenir. 

-I la vessant política, que es tracta d’un document on es diu a la ciutadania 
quina és la prioritat en la qual es té previst realitzar una despesa i aquestes 
prioritats s’han de fer públiques. No aclarir-les indica un compromís feble amb 
la ciutadania i si hi ha un forat perquè manquen uns diners que se sap que es 
necessitaran, és necessari preveure-ho. Posa d’exemple que, mirant el 
pressupost s’observa un increment important en despeses de benzina, sigui per 
una reclassificació de com es redistribueix la benzina o sigui perquè hi ha més 
quilòmetres. En canvi fa un temps fèiem constar que, actualment, tenim una 
època delictiva tranquil·la i seria bo aplicar les noves tecnologies al municipi 
posant càmeres de vigilància i veu que no hi ha cap projecte aquest any sobre 
això. És a dir: s’està dient a la ciutadania que de moment es pensa seguir amb 
el sistema tradicional i no s’ha efectuat cap canvi en les àrees esmentades 
perquè no es té previst fer cap modificació. Aquestes divergències són el que fa 
que no comparteixi el fons polític del document que avui se’ns presenta.  
 

El Sr. Alcalde replica al Sr. Orts remarcant de nou l’esforç que ha fet aquest 
consistori per elaborar un pressupost d’acord amb la situació econòmica actual, 
procurant que el ciutadà no el pateixi i que, si es troba una font d’ingressos que 
ens permeti fer més inversions, es faran per millorar la qualitat de vida del 
municipi.  S’ha contemplat el tema d’instal·lar càmeres de vigilància per al 
municipi però no s’ha pogut encabir en el pressupost ara per ara. 

Novament, el senyor Pere Orts pren la paraula per respondre al comentari del 
senyor Alcalde, afirmant que no està criticant en cap moment com s’han gastat 
aquests diners pressupostats, si s’ha decidit gastar-los en la festa major enlloc 
de les càmeres de vigilància ho pot compartir o no, però ha estat l’elecció que 
s’ha fet. El que està donant a entendre és que no comparteix el rerefons polític 
del pressupost presentat.  

Posteriorment, pren la paraula el segon Tinent d’Alcalde, senyor Amadeu 
Clofent, per afirmar que, els veïns del poble que paguen el seus impostos tenen 
dret als serveis que se'l dóna, i el lleure també és un servei, que cal 
contemplar. Continua dient que  si bé pot semblar molt elevada la partida 
econòmica que es destina a la Festa Major, aquest any també s’ha rebaixat en 
el pressupost, del 2007 al 2010 es va rebaixar un 16% i al 2011 un 7,8%. 
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 Seguidament, pren la paraula el senyor Miquel Àngel Pigem, per fer referència 
novament al tema de la passera. Tot i estar d’acord amb el senyor Pere Orts en 
que s’ha de pensar si hi ha altres inversions més necessàries i estar també 
d’acord en què la passera és una necessitat, manifesta que si no es fa l’institut, 
la passera no es una de les necessitats prioritàries, tot i que sí és una de les 
inversions futures pel municipi. Potser la solució més viable és ampliar 30 
centímetres el carril actual i carregar tota la mobilitat a la banda esquerra. Això 
potser seria més barat que no fer una passera com s’està proposant i permetria 
fer també la vorera que enllaçaria el camí del Padró amb la carretera de Sant 
Vicenç. Si no, fer la passera sense aquesta vorera no té cap sentit.  D’altra 
banda, si bé és cert que s’està duent a terme una política de contenció des del 
punt de vista pressupostari, s’hauria d’incidir més en coses bàsiques, com una 
política de benestar social activa, no passiva com la que s’ha fet fins ara, cosa 
que no està reflectida en el pressupost.  

Li replica el senyor Alcalde al senyor Pigem que l’Institut ja hi és i que a més és 
una necessitat. En relació a la Borsa de Treball, vol afegir que funciona i que 
està mancomunada amb Caldes d’Estrac. Des del Servei d’Ocupació 
s’ofereixen cursos i tenim l’índex d’atur més baix del Maresme. A més, en 
relació amb els Serveis Socials, li manifesta que al Butlletí Municipal 
s’expliquen tots els serveis s’ofereixen des de Benestar i per al nostre nivell de 
poble tenim una ràtio de professionals molt elevada. 

Es procedeix a la votació. 
 
Acords, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CiU (4) , PSC (3), AxSV 
(1) i PP (1) i el vot en contra d’ESQUERRA (2) i AN EM (1): 
 
PRIMER. Aprovar inicialment el pressupost general de l’Ajuntament per a 
l’exercici econòmic 2011, juntament amb les seves bases d’execució, el resum 
per capítols del qual és el següent: 
 

INGRESSOS 
 

Econ. Descripció Pressupost 
2011 

1 IMPOSTOS DIRECTES 3.092.334,00 

2 IMPOSTOS INDIRECTES 170.000,00 

3 TAXES I ALTRES INGRESSOS 1.685.112,00 

4 TRANSFERENCIES CORRENTS 1.635.624,00 

5 INGRESSOS PATRIMONIALS 85.380,00 

6 ALIENACIO D'INVERSIONS REALS 528.988,00 

7 TRANSFERENCIES DE CAPITAL 178.711,00 
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8 ACTIUS FINANCERS 0,00 

9 PASSIUS FINANCERS 241.609,56 

 

TOTAL 7.617.758,56 

DESPESES 

   

   
Econ. Descripció Pressupost 

2011 
1 DESPESES DE PERSONAL 3.410.858,69 

2 DESPESES EN BENS CORRENTS I SERVEIS 2.520.823,44 

3 DESPESES FINANCERES 46.000,00 

4 TRANSFERENCIES CORRENTS 341.107,96 

6 INVERSIONS REALS 944.714,77 

7 TRANSFERENCIES DE CAPITAL 35.000,00 

9 PASIUS FINANCERS 319.253,70 

 

TOTAL 7.617.758,56 
 
SEGON. Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els 
llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i personal eventual. 
 

A) PERSONAL FUNCIONARI           

Funcionaris d’habilitació estatal Grup 
PLACES EN 
PROPIETAT VACANTS 

VACANTS 

OCUPADES 

INTERINA

MENT 

total 

places 
PLACES A 

EXTINGIR 

Secretari/ària Interventor/a  A1 0 1 0 1 0 

Secretari/ària Interventor/a   A2  1 0  0 1 1 

Escala d’administració general             

     Subescala Tècnica (TAG) A1 0 2 0 2 0 

     Subescala de gestió   A2  2 0 0 2 1 

     Subescala administrativa  C1  7 0 0 7 0 

     Subescala auxiliar C2 2 3 3 5 1 

     Subescala subalterna   AP  0 1  1 0 0 

Escala d’administració especial             

     Subescala tècnica             

Tècnic Superior  Enginyeria A1 0 1 0 1 0 

Tècnic Superior Arquitectura A1 0 1 0 1 0 

Tècnic mig Arquitectura  A2  0 1 0 1 0 

      Aux. Tècnic/a Inspec i manteniment  C2  0 1 0 1 0 

      Oficial Tècnic/a Informàtic  C1 1  0 0 1 0 

     Subescala de serveis especials             
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      Caporal C2  2 0 0 2 0 

      Agent Policia Local C2 11 1 0 12 0 

      Agents en pràctiques C2 1 0  0 0 1 

      Vigilant  C2  0 1 2 1 0 

      Agutzil/a  AP  1 0  0 1 0 

       

       

B) PERSONAL LABORAL FIX             

          Tècnic/a Superior Enginyeria A1 0 1 0 1 1 

          Professor/a (escola de música) A2  0 10 7 10 0 

          Tècnic/a mitjà Treballador/a social A2  0 1 1 1 0 

          Tècnic/a mitjà Educador/a social A2  1 0 0 1 0 

          Tècnic/a mitjà Psicòleg/loga A2  0 1 1 1 0 

          Tècnic/a mitjà Escola Bressol A2  1 0 0 1 0 

          Tècnic/a mitjà Esports A2  1 0 0 1 0 

          Tècnic/a mitjà Biblioteca A2  0 1 1 1 0 

          Tècnic/a mitjà Inserció laboral A2 0 1  1 1 0 

          Tècnic/a Educació Infantil C1  4 6 6 10 0 

          Monitor/a activitat extraescolar C1  0 3 3 3 0 

          Treballador/a familiar  C2  0 2 2 2 0 

          Aux. Tècnic/a joventut  C2  0 1 0 1 0 

          Aux. Administratiu/va  C2  0 6 6 6 0 

          Aux. Tècnic/a Inspec i 
manteniment C2  0 1 1 1 1 

          Aux. Tècnic/a cultura  C2  0 1 1 1 0 

          Dinamitzador/a Juvenil      C2 0 1 0 1 0 

          Oficial Encarregat C2 1 0 0 1 0 

          Oficial 1a.  C2  1 2 1 3 0 

          Oficial 2a.  C2  0 3 3 3 0 

          Operari/ària  C2  1 9 9 10 0 

          Agent Cívic      AP 0 1 0 1 0 

          Peó  AP  0 2 2 2 0 

          Conserge      AP 0 4 4 4 0 

 

 

TERCER. Exposar al públic el pressupost general per al 2011, les bases 
d’execució i plantilla de personal aprovats, per termini de quinze dies, 
mitjançant anuncis en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i en el 
taulell d’anuncis de l’Ajuntament, a efectes de la presentació de reclamacions 
pels interessats. 
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QUART. Considerar elevats a definitius aquests acords en el cas que no es 
presenti cap reclamació. 
 
CINQUÈ. Trametre’n còpia a l’Administració de l’Estat, així com a la Generalitat 
de Catalunya. 
 
 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

El secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 


